
Terugkoppeling dorpsavond 7 oktober 

Inleiding 
Op maandagavond 7 oktober 2024 stond de Dorpsavond op het programma, 
georganiseerd door de Klankbordgroep van Goudriaan. Tijdens deze drukbezochte 
avond heeft de Klankbordgroep geprobeerd zoveel mogelijk input te verzamelen uit het 
dorp, waar we de komende jaren mee aan de slag kunnen. Daarnaast is er vanuit de 
stuurgroep een update gegeven over de laatste stand van zaken omtrent de nieuw te 
ontwikkelen Multifunctionele Accommodatie (MFA). 

Welke input is er opgehaald? 
Enquête 
Tijdens de avond is er in verschillende vormen input opgehaald bij alle dorpsgenoten. 
Voorafgaand aan de avond is er al een enquête in het dorp verspreid, waarin mensen 
hun mening konden geven over de huidige staat van het dorp. Uit de enquête is gebleken 
dat Goudrianers heel blij zijn met het dorp. De laagste cijfers werden uitgedeeld aan het 
woningaanbod, de aanwezige voorzieningen en het openbaar vervoer, de hoogste cijfers 
waren voor de bereikbaarheid en de saamhorigheid. 

Geldverdeling 
Tijdens de avond hebben onze dorpsgenoten de mogelijkheid gehad om geld te 
verdelen. Hiermee konden ze aangeven waar de prioriteiten van de Klankbordgroep 
zouden moeten liggen. In de uitslag was duidelijk te zien dat wonen, voorzieningen en 
saamhorigheid op dit moment de belangrijkste pijlers zijn. 

Thematafels 
Tot slot is de Klankbordgroep deze avond met de aanwezigen in gesprek gegaan, waarbij 
er 4 verschillende thematafels waren. Iedere bezoeker is bij iedere tafel geweest en kon 
ideeën aandragen op welke manier de Klankbordgroep de huidige situatie van het 
betreffende thema kan verbeteren. Er zijn veel originele ideeën op tafel gekomen, 
waarvoor we als Klankbordgroep heel dankbaar zijn. 

Wat heeft de Klankbordgroep met deze input gedaan? 
Als Klankbordgroep hebben we alle input op een rijtje gezet, om de opties vervolgens te 
toetsen aan de volgende vragen: 

1. Is het een haalbaar idee? 
2. Wat is de positie en verantwoordelijkheid van de Klankbordgroep op dit 

onderwerp? 
3. Welke financiële mogelijkheden hebben we hiervoor? 

Dit betekent ook dat de Klankbordgroep niet overal iets in kan betekenen. We kunnen 
mogelijk wel initiatieven faciliteren, dus benader ons bij voorstellen vooral! 



Welke concrete actiepunten levert dit op? 
Per onderwerp zetten we hieronder kort uiteen wat de huidige status is van de 
actiepunten. 

Voorzieningen 

1) De komst van een Multifunctionele Accommodatie (MFA) 

De Klankbordgroep staat in nauw contact met de stuurgroep MFA. Waar nodig levert de 
Klankbordgroep input en staan we de stuurgroep bij met advies. Daarnaast ziet de 
Klankbordgroep erop toe dat de stuurgroep voortgang blijft boeken in de realisatie van 
een MFA. 

2) Het behouden van het Jeugdhonk 

Als Klankbordgroep vinden we het belangrijk dat er een uitvalsbasis is voor onze jeugd. 
Deze uitvalsbasis zien wij in het Jeugdhonk. Om die reden zet de Klankbordgroep zich er 
voor in om het Jeugdhonk te behouden, maar ook om de locatie aantrekkelijk te houden 
voor de jeugd. Om dit te realiseren heeft de Klankbordgroep bijvoorbeeld onlangs een 
financiële bijdrage geleverd aan een nieuwe pooltafel. 

3) Het realiseren van een afhaalpunt voor pakketten 

We hebben met verschillende bezorgdiensten contact gezocht om een afhaalpunt voor 
pakketten in ons dorp te realiseren. Helaas heeft dat tot op dit moment nog niet tot 
resultaat geleid. We zijn samen met één bezorgdienst nog bezig met vervolgstappen. 

Saamhorigheid 

1) Welkomstpakket nieuwe inwoners 

In samenwerking met de buurtverenigingen wil de Klankbordgroep een welkomstpakket 
voor nieuwe inwoners realiseren. De buurtverenigingen hebben namelijk het beste zicht 
op de komst van nieuwe inwoners. Op dit moment zoeken we contact met alle 
buurtverenigingen om tot een concrete uitwerking van dit plan te komen. Dit gebeurt 
mogelijk in combinatie met het koppelen van een dorpsmaatje met de nieuwkomers. 

2) Jong Molenlanden betrekken bij (het organiseren van) jeugdactiviteiten 

Om Goudriaan aantrekkelijk te houden voor de jeugd, willen we als Klankbordgroep 
bijdragen aan een actief dorp. Om die reden hebben we contact gezocht met Jong 
Molenlanden. Jong Molenlanden is op onze vergadering geweest om te kijken wat we 
voor elkaar en de Goudriaanse jeugd kunnen betekenen. Uitkomst van dit gesprek is dat 
Jong Molenlanden aan de slag gaat met het inventariseren van de behoefte bij onze 
jeugd. Voor de vervolgstappen trekt Jong Molenlanden op met zowel het Jeugdhonk als 
de Klankbordgroep. 

 



3) Picknicktafel ter hoogte van de Burgemeester van Slijpestraat 

Tijdens de dorpsavond werd geopperd om een ontmoetingsplek voor Goudrianers te 
creëren bij de plataan aan de Burgemeester van Slijpestraat. De Klankbordgroep is 
samen met de gemeente aan het kijken of we mogelijk een picknicktafel kunnen laten 
plaatsen op deze locatie. 

Verkeer en bereikbaarheid 

1) Onderzoek fiets-/wandelpad langs de Heuvel 

De Klankbordgroep is in contact getreden met het Waterschap om te onderzoeken welke 
mogelijkheden er zijn voor een fiets- en wandelpad langs de Heuvel. Vanwege de hoge 
kosten en de eisen omtrent waterverplaatsing, is het aanleggen van een verhard fietspad 
op dit moment niet haalbaar. De Klankbordgroep is op dit moment samen met het 
Waterschap nog steeds op zoek naar alternatieven. 

2) Snelheidsbeperkende maatregelen en maatregelen tegen zwaar verkeer 

Op dit moment zien we als Klankbordgroep helaas weinig mogelijkheden voor 
snelheidsbeperkende maatregelen en maatregelen tegen zwaar verkeer. We hebben de 
zorgen kenbaar gemaakt bij onze contactpersoon bij de gemeente en het Waterschap. 
De rol van de Klankbordgroep is om de problematiek te agenderen, de gemeente is 
verantwoordelijk voor mogelijke maatregelen. Mochten dorpsgenoten nog ideeën 
hebben om maatregelen te treffen, houden we ons uiteraard van harte aanbevolen. 

Wonen en leefbaarheid 

1) Creëren van woonruimte voor (met name) starters en senioren 

Als Klankbordgroep hebben we contact opgenomen met Tablis Wonen. We gaan met 
elkaar in gesprek over de behoefte van dorpsgenoten en de mogelijkheden op het gebied 
van woningbouw en -verhuur. 

Helaas is het creëren van woonruimte niet makkelijk, ook niet vanuit de positie van de 
Klankbordgroep. Wanneer we kansen zien op het gebied van wonen, zullen we onze 
invloed gebruiken om het beste voor Goudriaan te realiseren. 

Afsluiting 

Tot slot willen we iedereen hartelijk danken voor hun aanwezigheid op de dorpsavond, 
de goede gesprekken en creatieve oplossingen die iedereen heeft aangedragen. Als 
Klankbordgroep zijn we erg blij met de ideeën die tijdens de dorpsavond zijn gedeeld, 
waarmee we nu zo snel mogelijk aan de slag gaan. 

Mochten er vroeg of laat nog andere ideeën zijn over hoe we Goudriaan een nóg mooier, 
beter of gezelliger dorp kunnen maken, horen we dit als Klankbordgroep graag. 



Daarnaast faciliteren we als Klankbordgroep graag ook initiatieven vanuit het dorp, dus 
neem bij vragen vooral contact met ons op! 

 

Klankbordgroep Goudriaan 


